
 
   

Záznam z pracovního setkání zvláštních zdravotnických zařízení pro děti do 3 let věku 

 

Dne 30.9.2011 se v DC Veská konala pracovní schůzka zástupců zvláštních zdravotnických 

zařízení pro děti do 3 let věku ( dále jen z.z.z.) s poslancem Parlamentu ČR Mgr. 

Čechlovským. Na úvod ředitelka DC Veská MUDr. Drahomíra Peřinová přivítala všechny 

zúčastněné a nastínila základní problematiku situace. 

Pan Mgr. Čechlovský dle jeho vlastních slov považuje danou situaci z.z.z. za ,,nešťastné a 

nerealizovatelné řešení ministra Drábka.“ Považuje však za správný návrh převedení daných 

zařízení pod MPSV. Za hlavní důvod udává, že systém je roztříštěný mezi mnoha ministerstvy 

a mnoha zřizovateli. 

V dalším sledu událostí se vyjádřili zástupci ostatních z.z.z – MUDr. Neduchalová, PhDr. 

Šilhová, Mgr. Fabián a další. Všichni projevili velkou obavu nad zachováním kvality 

zdravotnické péče pokud tato změna nastane. Projevili nesouhlas s daným datem 1.1.2014 

jakožto mezníkem plánované změny. Zástupci se snažili objasnit celou škálu služeb, které 

např. Dětské centrum poskytuje – včetně respitního pobytu, péče o matky s znevýhodněním, 

rehabilitační péče apod. 

Za zaznamenání stojí slova Mgr. Fabiána, který vidí hlavní příčinu celé situace v krizi rodiny 

a navrhuje, aby se jako první řešila péče o rodinu, sanace rodiny a až posléze rušení ústavů. 

Pan poslanec na tyto slova reagoval tak, že vnímá ,,naši“ obavu o zachování zdravotní péče. 

Přímo řekl:,, Není nic napsáno. Je zadaná teze o převodu za podmínky udržení kvality 

zdravotní péče.“ 

Všichni společně narazili na další systémový problém – zdlouhavé soudní projednání. 
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